

CONTENTS		СОДЕРЖАНИЕ
RELEVANT HERITAGE		АКТУАЛЬНОЕ НАСЛЕДИЕ
<i>Alexander Savinkin</i> “...MY WORK FOR THE BENEFIT OF THE MOTHERLAND”: Outstanding personality, heroic deeds and essential thoughts of Lieutenant General Andrey Snesearev of the Russian General Staff	3	<i>Савинкин А.Е.</i> «...МОЯ РАБОТА НА ПОЛЬЗУ РОДИНЕ»: выдающаяся личность, героические дела и актуальные мысли генерал-лейтенанта русского Генерального штаба Андрея Евгеньевича Снесарева
<i>Ignat Danilenko</i> Who is interested in A. Snesearev nowadays and why?	33	<i>Даниленко И.С.</i> Кому и почему интересен А. Е. Снесарев сегодня?
<i>Yury Dakshin</i> Outstanding theoretician and practitioner of military education	38	<i>Дашкин Ю.А.</i> Выдающийся теоретик и практик воинского воспитания
<i>Vasily Belozеров</i> Military geography and fates of the world	44	<i>Белозеров В.К.</i> Военная география и судьбы мира
<i>Alexander Karpov</i> General Snesearev’s lessons: award that failed to find its hero	48	<i>Карпов А.Н.</i> Уроки генерала Снесарева: награда, не нашедшая героя
MILITARY CLASSICS		ВОЕННАЯ КЛАССИКА
<i>Andrey Snesearev</i> After war estimations of the Entente powers	52	<i>Снесарев А.Е.</i> Послевоенные расчеты держав Антанты
<i>Andrey Snesearev</i> Military training as an art and academic subject	62	<i>Снесарев А.Е.</i> Военное воспитание как искусство и как предмет преподавания